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Vragen van het lid Gijs van Dijk (PvdA) aan de Staatssecretaris van Sociale 
Zaken en Werkgelegenheid over de schuldenaanpak in Purmerend 
(ingezonden 26 mei 2020). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht «Schulden worden problematisch als 
allerlei partijen eraan verdienen»1 

Vraag 2
Wat vindt u van de aanpak van Purmerend? Op welke wijze ondersteunt u die 
aanpak? 

Vraag 3
Deelt u de opvatting dat schulden problematisch worden als allerlei partijen 
eraan verdienen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat u vanwege de coronacrisis een nieuw schuldenoffen-
sief moet starten, waarbij u ook kwijtschelding van boetes en verhogingen 
betrekt? Zo ja, hoe gaat u daar vorm aan geven? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat commerciële bewindvoerders een financieel belang 
hebben bij in stand houden van problematische schulden? Hoe waarborgt u 
dat geen perverse prikkels worden gecreëerd als u het verdienmodel gaat 
reguleren? 

Vraag 6
Deelt u de mening dat deurwaarders weer gereguleerd moeten worden en 
zowel de belangen van mensen met schulden als die van de schuldeiser voor 
ogen moeten hebben? Bent u bereid ervoor te zorgen dat deurwaarders weer 
per gebied opereren, zodat gezinnen met financiële problemen een vast 
aanspreekpunt hebben? 

1 Noord-Hollands Dagblad, 23 mei 2020
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Vraag 7
Wat vindt u van het voorstel om de gemeente schulden te laten overnemen? 
Hoe gaat u dit voorstel ondersteunen? Betrekt u daarbij ook uw toezegging 
om een Nationaal Schuldenfonds te onderzoeken? 

Vraag 8
Wat is de actuele status van het onderzoek naar een Nationaal Schulden-
fonds?
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